
KANNUKSEN KAUPUNGIN VANHUS- JA VAMMAISNEUVOSTO 
 
MUISTIO  1/2025 
 
AIKA 24.1.2025 KLO 11-12.11 
PAIKKA Kannuksen kaupunginvirasto  
 
OSALLISTUJAT 
 
 Sirkka Juusela-Pekkarinen, kaupunginhallituksen edustaja, puheenjohtaja 
 Johanna Junno, hyvinvointijohtaja, sihteeri 
 Sinikka Katila, Eläkeliiton Kannuksen yhdistys ry 
 Pirkko Tuomaala, Lestijokiseudun reumayhdistys, poistui klo 11.30 

Ulla-Maija Karvonen, Kannuksen seurakunta 
 Marianne Nivala, liikuntapalvelupäällikkö 
  
POISSA 
Sauli Konttila 
Maija Mattila 
Pekka Huovinen 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 11. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

Kokouksen aluksi Kannuksen kaupungin liikuntapalvelupäällikkö Marianne Nivala oli 
kertomassa ajankohtaisia kuulumisia: 

 
- AVI:lta myönteinen hankepäätös liikuntaneuvontaan 20 000e 
- KitinVaparin kävijämäärät uimahallin osalta nousseet edellisvuodesta,49 000 

kävijää. 
- Omaishoitajille vuonna 2025 ilmainen sisäänpääsy uimahalliin. 
- Seniori- ja erityisliikuntakortit pysyvästi käytössä KitinVaparille. 
- Liikuntapalvelupäällikkö on nimetty Kannuksen kaupungin Hyte-koordinaattoriksi 

vuodelle 2025. Lestijokilaakson Hyte-neuvottelut pidetään 19.2.2025 klo 9 
Kannuksen virastotalolla. Vanhus- ja vammaisneuvoston, nuorisovaltuuston ja 
lasten ja nuorten parlamentin edustus pyydetään neuvotteluihin mukaan. 

- Omaishoitajille on 11.2.2025 linkkihenkilökoulutusta tarjolla. 
 

3. SENIORISUMPIT TILAISUUS 
Keskusteltiin Seniorisumpit tilaisuuden järjestämisestä vuonna 2025.  
Päätettiin pitää tilaisuus 5.3.2025 klo 13-15 KitinVaparilla. 
 
Ohjelma: 
Kahvitarjoilu tilaisuuden aluksi klo 12.30-13.00. Marianne hoitaa tarjoilut Sanna 
Herralalta ja kahvitus tapahtuu KitinVaparin kahviossa. Varaudutaan 100 henkilöön 
kahvit, teet, juustosarvet). 
Seppo Tastulan luento ajankohtaisesta aiheesta, joka tarkentuu myöhemmin. 



Sirkka Juusela-Pekkarinen kysyy Seppo Tastulaa luennoitsijaksi. Mikäli hän ei 
pääse, niin varalla on Harjunpään pariskunta, joiden kanssa on jo oltu aikaisemmin 
yhteydessä.  
Musiikkiesitykseen kysytään Leijat-yhtyettä. Puheenjohtaja tiedustelee asiaa Juha 
Yli-Korpelalta. 
YritysKannus Anna Hernesniemi on ilmoittanut, että myös YritysKannus voisi olla 
mukana järjestelyissä. Puheenjohtaja on yhteydessä Annaan ja sopii asiasta 
tarkemmin. 
Muut puheenvuorot ovat Sirkka Juusela-Pekkarisen ja Marianne Nivalan esitykset. 
Toivotaan esittelypöytiä eri järjestöiltä mukaan tilaisuuteen. Puheenjohtaja on 
tästäkin yhteydessä Anna Hernesniemeen (yhteystiedot järjestöihin). 
Saliin laitetaan tuolit ja tilaisuuteen monistetaan esitteitä. 
Käydään läpi tarkemmin tilaisuus seuraavassa kokouksessa. 
 

 
4. TOIMINTASUUNNITELMA VUODELLE 2025 

 
Toimintasuunnitelmaa tarkennetaan kokouksessa. Toimintasuunnitelmaan sisältyy: 
 
1. Yleisötilaisuus Poliisin palveluista hyvinvointialueella ja Kannuksessa 23.4.2025 

klo 13 
2. Paloturvallisuus-teemainen alustus seuraavassa kokouksessa 20.2.2025 klo 12. 
3. Vanhus- ja vammaisneuvoston toimintasäännön päivitykseen liittyen 

puheenjohtaja ja sihteeri keskustelevat talous- ja hallintojohtaja Leena Sämpin 
kanssa asiasta ennen kuin se viedään valtuustoseminaariin ja päätettäväksi 
kaupungin hallintoelimissä. Valtuustoseminaari järjestetään 17.2.2025. On 
esitetty toive, että vanhus- ja vammaisneuvostoon kutsuttaisiin myös edustajat 
Omaishoitaja-yhdistykseltä ja SPR:ltä. 

4. Yleisötilaisuus vammaispalvelulaista pidetään Vammaisten päivänä 3.12.2025 
esteettömyyskävelyn merkeissä. Asiasta tiedotetaan mediaa. Puheenjohtaja 
keskustelee ensin Sauli Konttilan kanssa ideasta ja toteuksesta. 

5. Asiantuntijoiden kuuleminen kokouksissa. 
6. Seniorisivut ja -kalenteri otetaan aiheeksi syksyn ensimmäisessä kokouksessa, 

jonne pyydetään kirjasto- ja viestintäpäällikkö Janne Blomqvist paikalle. 
7. Kutsutaan Kannuksen eläkeliiton edustajat vierailulle vanhus- ja 

vammaisneuvoston kokoukseen loppuvuonna. 
8. Puheenjohtaja pyytää hyvinvointialue Soiten vanhus- ja vammaisneuvostoa 

yhteiseen kokoukseen. 
9. Kutsutaan Tammenlehvän Keski-Pohjanmaan perinneyhdistyksen Risto Pouttu 

kertomaan yhdistyksen toiminnasta kokoukseen 23.10.2025 klo 13. 
Puheenjohtaja on yhteydessä. 

 
 

5. MUUT ASIAT 
Edellisessä kokouksessa esillä ollut Pikkutakalon käyttöön liittyvä kannanotto on 
ollut Lestijoki-lehdessä ja kaupunginhallituksen kokouksessa kaupunginjohtaja 
Jussi Niinistö on kertonut, että asiassa pitää olla yhteydessä Soiteen, jos haluaa 
Pikkutakalon tilaa esittää vammaisten käyttöön. Puheenjohtaja keskustelee Sauli 
Konttilan kanssa asiasta. 
 



Pirkko Tuomaala on jättänyt asiakaspalautteen vanhus- ja vammaisneuvostolle 
koskien Soiten asiakaspalvelua. Puheenjohtaja toimittaa asiakaspalautteen Soitelle. 

 
6. SEURAAVA KOKOUS 

Päätettiin pitää seuraava kokous 20.2.2025 klo 13. 
 

7. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.11. 
 
 
 
 
 
 
 
Sirkka Juusela-Pekkarinen   Johanna Junno 
puheenjohtaja    sihteeri 

 
 


